
Grundejerforeningen Munkerisparken 

Referat af bestyrelsesmøde 2014-4 

Tid og sted: 11. december 2014, kl. 19:30, hos Max (nr.58) 

Tilstede:  Max Jensen, nr. 58 formand 

 Inger Gottfredsen, nr. 2 næstformand 

 Thomas Jørgensen, nr. 46 kasserer 

  Vagn Sylvest, nr. 36 bestyrelsesmedlem 

Afbud:  Ole Krogh Andersen, nr. 52 bestyrelsesmedlem 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde 

2. Meddelelser (f.eks. kontakt til formanden fra medlemmer af foreningen) 

3. Kommunekontakt 

4. Daglig drift (f.eks. fællesarealer, gartner, stier) 

5. Affaldsstativer 

6. Økonomi (status)  

7. Evt. 

Ad 1: Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde 

Mødets dagsorden samt referatet fra sidste møde (13.august 2014) blev godkendt. 

Ad 2: Meddelelser 

Nr. 45 er solgt til Martin Plambech. 

Ad 3: Kommunekontakt 

Orientering fra Grundejerforeningsmøde med kommunen 13.november. Max og Vagn deltog.  

Orientering om bl.a. problemet ”monsterhuse”, som er nye huse i etablerede kvarterer, som ikke passer ind 
i det etablerede miljø. Max undersøger om vores servitutter er juridisk bindende, for at forhindre evt. 
monsterhuse i Munkerisparken.  

Endvidere orientering om muligheden for tilskud til sivedræn, men da vi har separat kloak gives der ikke 
tilskud i Munkerisparken. 



Det blev fremhævet at grundejere selv skal fjerne ukrudt i fortove. 

Ad 4: Daglig drift 

Vedligeholdelse samt nyplantning er gennemført efter aftale. Kanter er trimmet, i alt 8 paradisæble træer 
plantet på fællesarealet og græsset er slået for sidste gang inden vinter.  

Ad 4: Affaldsstativer 

Foranlediget af en henvendelse fra Lise Cordsen nr.43 drøftede bestyrelsen retnings linjer for opstilling af 
udvendige affaldsstativer. Bestyrelsen opfordrer til at stativet sættes diskret og gerne med samme 
farvevalg som omgivelserne. 

Der henvises til pjecen ’’Hvor skal affaldsstativet stå?’’ på kommunens hjemmeside www.rudersdal.dk.  

Ad 4 Økonomi (status)  

Alle har nu betalt kontingent.  

Bestyrelsen har indhentet tilbud på etablering af petanque bane på fælles arealet mellem nr. 43 og 45. Det 
koster 44-48.400kr. Bestyrelsen vil fremsætte dette som forslag på næste generalforsamling. Alternative 
forslag modtages gerne. 

Ad 7: Evt. 

Næste møde 5/2-2015 kl.18.30 hos Vagn. 


